
ČLAN PREDSEDSTVA CK ZKJ FRANC ŠETINC NA OBISKU V NAŠI OBČINI

Poudarek dela komunista je na akciji
V prejšnji številld časopisa smo že poročali, da se je član predsedstva

CK ZKJ FrancŠetinc 8. s eptembra mudil v naši občini. Dopoldne se je
pogovarjal z občinskim vodstvom družbenopolitičnih organizacij,
skupšdne in izvršnega sveta o gospodarskih in družbenih razmerah v
obdni ter o nalogah komunistov na tem področju. nato pa je obiskal
Papirnico Vevče. V tej delovni organizatiji. Id je največji irvoznik v
naši obdni, a je ogledal proizvodnjo. potem pa se je s člani akcijske
konference ZK in predstavniki te tovarne zadržal v nekaj več kot
dveurnem pogovoru. V njem so se dotaknili poslovanja, inovativne
dejavnosti, osebnih dohodkov. samoupravne organiziranosti, razvoja
tovarne, prekinitev dela, zlasti podrobno pa so spregovorili o izvozu in
o predpisih s tega podrocja. Sestanka akdjske konference so se udele-
žili še predsednik MK Z KS Ljubljana dr. Iztok VVinkler, članica CK
ZKS Viktorija Avrelio in predstavniki naše OK ZKS: predsednik Ivan
Kuhar. sekretar predsedstva Franjo Vinko, izvršni sekretar Radivoj
Jesenšek in člana Jovan Pjevič in Jože Žibert.

Vevška Papirnica izvaža v 40
držav, v glavnem na konverti-
bilna področja. Lani so na tuje
prodali 51 odstotkov svojih iz-
delkov, v letošnjem letu pa teh
številk ne bodo dosegli, čeprav je
oskrbljenost s surovinami in re-
zervnimi deli boljša kot je bila
minula leta. Vzrok je v tem, da za
svoje izdelke doma iztržijo več

kot v tujini. Zadnja leta so zaradi
prepovedanega uvoza opreme v
proizvodne naprave vlagali bolj
malo. Njihova panoga pa je kapi-
talno intezivna, kar pomeni, da
morajo vsakih osem do deset let
temeljito posodobiti proizvod-
njo. Zato so zadnje čase opažali.
da pričenjajo zaostajati, na sve-
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tovnih trgih so se pojavljali pa-
pirji boljše kakovosti kot n jihovi.
Letos pa so jim novi predpisi
omogočili tehnološki razvoj,
tako da predvidevajo v prizvod-
nji več novosti.

Vevški komunisti so opozorili,
da paket ukrepov zisa ni prinesel
vsega, kar so pričakovali. Mne-
nja so, da so uvozne dajatve za
opremo, s katero se delajo izdel-
ki, namenjeni izvozu, previsoke.
Tudi sicer izvozne investicije ne
uživajo kakšne posebno velike
podpore, saj je treba zanje zbrati
kar 25 odstotkov svojega denar-
ja. Zavedajo se, da je največ od-
visno od njih samih, od njiho-
vega ravnanja in sposobnosti,
vendar mora družba ta prizade-
vanja podpirati.

Franc Šetinc je odvrnil, da jim
sicer v tem trenutku izračun
kaže, da se je bolje usmeriti na
domači trg, vendar bodo slej ali
prej spet morali v večji izvoz. Po
njegovem mnenju ni glavna
ovira za izvoz naših delovnih or-
ganizacij doseganje prenizke
cene, marveč to, da niso spo-
sobne zadovoljiti kupca glede
kakovosti in količine. Ker to tuji
partnerji že vnaprej vedo, je tudi
ponujena cena nižja.

V popoldanskem delu obiska
se je Franc Šetinc udeležil po-
sveta sekretarjev osnovnih orga-
nizacij ZK naše občine, kjer je
odgovarjal na številna vprašanja.
Prvi spraševa]ec je menil, da so
zvezni in republiški kongresi po-
kazali velike razlike v razmišlja-
nju na vseh področjih. To vzbuja
vtis, da nimamo izdelanega do-
volj dobrega koncepta razvoja.

predvem gospodarskega. Res gre
za vtis, je odgovoril Franc Šetinc,
take razprave so bile bolj osam-
ljena mnen ja. Treba pa se je spri-
jazniti s tem, da pri nas ni več
nekdanje monolitnosti, ni več
uniformiranega mišljenja. Na
vseh kongresih pa smo si bili
enotni v tem, a iščemo izhod iz
sedanje krize.

V zvezi z vprašanjem, ali bodo
ukrepi zisa popravili neugodno
gospodarsko stanje, je dejal, da
je minilo še premalo časa za ugo-
tavljanje učinkov teh ukrepov.
Glede tega, ali imamo izdelan
koncept za reševanje težav na
Kosovu, je razložil, da ga imamo,
vendar s to razliko, da to vpraša-
nje ni bilo rešeno enkrat za vse-
lej. Nismo se zavedali. da so po-
samezni vidiki še odprti. Tudi v
Sloveniji itnamo občasne pojave
nacionalizma. Proti temu so se
komunisti dolžni boriti z argu-
menti in raočjo prepričevanja.

Kar zadeva prenovo ZK, je
Franc Šetinc naglasil. da ne bi
smeli sprejemati stališč na CK.
marveč jih zbrati v bazi. Pouda-
rek dela komunistov mora biti na
akciji, spremin janju stan ja, ne pa
na tem, kako bi stvari čimbolje
zapisali v dokumente.

Predvideni so tudi ukrepi za
razbremenitev eospodarstva, je
pojasnil Franc Setinc. Toda eno
so ukrepi v zvezi zzmanjševanjem
stroškov za administracijo in
nadgradnjo. zmanjševanje nor-
mativizma. drugi del pa je v
rokah gospodarstva samega.
Le-to lahko razbremeni samo
sebe z manjšimi stroški. Treba je
iskati rezerve v povezovanju,
zdmževanju sredstev, velika re-

zerva je še v znanju. Morali bi se
vprašati, ali cenimo znanje, ali
pravilno nagrajujemo strokovne
ljudi?

O prekinitvah dela je Franc
Šetinc govoril že v Papirnici
Vevče. Tudi na posvetu je pono-
vil, da bi se po njegovem ob takih
dejanjih morali vprašati, zakaj
samoupravni mehanizmi v teh
primerih ne delujejo, zakaj sploh
pride do prekinitev dela.

V nadaljevanju posveta je se-

kretar predsedstva OK ZKS
Franjo Vinko orisal naloge na
področju prenove ZK, predsed-
nik izvršnega sveta Miro Sotlar
uresničevanje resolucije v letoš-
njem letu in naloge komunistov
na tem področju, o zadolžitvah
komunistov pri vodenju javne
razprave o četrtem samopri-
spevku pa je spregovoril pred-
sednik naše občinske skupščine
Ivo Samec.
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